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Z Á P I S  

 

8. zasedání Zastupitelstva městské části Praha 1 

 

dne 20.06.2023 od 10:00 hodin 

v reprezentační budově Žofín  

 Slovanský ostrov č. p.  226/2, Praha 1  

 

 

Zahájení jednání: Jednání zahájila v 10:18 hod. a řídila starostka MČ Praha 1 Mgr. Terezie 

Radoměřská. V průběhu jednání byl řízením některých bodů jednání 

pověřen Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. 

Vzhledem k tomu, že Bc. Nikol Švecová, DiS., rezignovala na mandát člena/členky 

zastupitelstva ke dni 15.05.2023, vznikl Mgr. Janě Sobotkové, LL.M., dne 06.06.2023 

mandát, dle § 56 odst. 1 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně 

některých zákonů, jakožto dalšímu náhradníkovi z kandidátní listiny téže volební strany  

v pořadí podle § 45, odst. 5 výše citovaného zákona.  

Mgr. Jana Sobotková, LL.M., složila slib člena/členky zastupitelstva do rukou starostky. 

Složení slibu člena/členky Zastupitelstva MČ Praha 1. 

Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská vyzvala přítomnou členku zastupitelstva Mgr. Janu 

Sobotkovou, LL.M, ke složení slibu, které proběhlo tak, že předsedající přečetla znění slibu 

dle § 50 odst. 3 zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, v platném znění. Tento slib 

Mgr. Jana Sobotková, LL.M., stvrdila podáním ruky Mgr. Terezii Radoměřské, ohlášením 

slova "slibuji" a svým podpisem na přiloženou listinu. Slib s podpisem je součástí tohoto 

zápisu. 

 

Přestávka:  od 12:56 hod. do 14:11 hod. (přestávka na jednání politických klubů a na oběd)   

                     od 16:33 hod. do 16:51 hod. (přestávka na jednání politických klubů).   

 

Ukončení jednání: Jednání ukončila v 23:15 hod. starostka MČ Praha 1 Mgr. Terezie  

Radoměřská. 

 

Přítomno: 26 členů Zastupitelstva městské části Praha 1 

 

Omluvena: ThDr. Kateřina Klasnová 

 

Částečná neúčast: Bronislava Sitár Baboráková, DiS. (omluvený pozdější příchod  

 v 10:37 hod. a omluvený dřívější odchod v 21:35 hod.) 

 Jonáš Felkel (omluvený pozdější příchod v 10:59 hod.)  

 Ing. Petr Hejma (omluvená částečná neúčast od 15:40 – 19:35 hod.) 

 Ing. Vojtěch Ryvola (omluvená částečná neúčast od 14:35 – 16:20 hod.)                      

 Petr Burgr (omluvený dřívější odchod v 17:00 hod.) 

 Mgr. Jana Sobotková, LL.M. (omluvený dřívější odchod v 20:45 hod.). 
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Ověření zápisu:  

 Zápis z 7. zasedání ZMČ Praha 1 ze dne 16.05.2023 (ověřovatelé: Martin Arden a Petr 

Burgr) - k zápisu nebyly vzneseny žádné námitky ani připomínky – zápis je proto tímto 

považován za schválený. 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  
 Richard Bureš (náhradník Josef Ludvíček) 

 Mgr. Barbora Kosíková (náhradník: Mgr. Petr Kučera) 

Mandátový a volební výbor 

- Giancarlo Lamberti - předseda   

- Jonáš Felkel  

- Ing. Michal Caban   

 

Návrhový výbor 
- Richard Bureš - předseda 

- Ing. Karel Grabein Procházka  

- JUDr. Pavel Marc, LL.M. 

- Petr Burgr  

 

Doplnění a úpravy pořadu jednání (Programu): 

 Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská informovala přítomné členy ZMČ Praha 1, 

že jim byly v úterý 13.06.2023 do kanceláří a schránek v Informačním centru ÚMČ  

Praha 1 v písemné podobě rozdány (a v elektronické podobě vloženy do uložiště  

MS TEAMS) avizované body v Programu. 

Dnes na stůl byly písemně rozdány: 

 Zpráva o činnosti Kontrolního výboru za období březen – květen 2023 

 Zpráva o činnosti Výboru proti vylidňování centra a podporu komunitního života  

za 1. pololetí 2023 

 doplnění k bodu č. 2 „Dodatek č. 4 ke zřizovací listině příspěvkové organizace Základní 

škola nám. Curieových, IČ: 60436115, a Dodatek č. 2 ke zřizovací listině příspěvkové 

organizace Mateřská škola Masná, IČ: 70101205“ - dopis ředitelky 1. slovanského 

gymnázia PhDr. Taťány Perglerové, Ph.D. 

 Tajemník ÚMČ Praha 1 Mgr. Ing. František Dvořák představil nově jmenované 

vedoucí zaměstnance, a to Ing. Barboru Hodanovou, která byla jmenována  vedoucí 

stavebního úřadu s účinností od 01.08.2023, PhDr. Ing. Pavla Štursu, vedoucího odboru 

školství a Bc. Karolínu Šnejdarovou, vedoucí oddělení vnějších vztahů. 

 Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská informovala, že na pozici vedoucího 

oddělení bezpečnosti nastoupil PhDr. et Mgr. Vojtěch Tuzar. 

 Ing. Tomáš Heres navrhl vyřadit bod „Dorovnání ztráty Nemocnice Na Františku za rok 

2022 z prostředků zřizovatele nemocnice“ (předkladatelé Mgr. Čižinský a Valerie Clare 

Talacková) z Programu = pro hlasovalo 14 členů/členek ZMČ P1, 8 bylo proti, nikdo se 

nezdržel a 2 nehlasovali – návrh byl přijat. 

 Předkladatel Mgr. Pavel Čižinský požádal o přesun bodu „Dorovnání ztráty Nemocnice 

Na Františku za rok 2022 z prostředků zřizovatele nemocnice“ k  bodu „Účetní závěrka, 

závěrečný účet MČ Praha 1 a výsledek hospodaření ekonomické činnosti včetně Zprávy  

o výsledku přezkoumání hospodaření MČ Praha 1 za rok 2022, změna rozpočtu MČ  

Praha 1 pro rok 2023“ a sloučení diskuse k těmto bodům = pro hlasovalo  

11 členů/členek ZMČ P1, 1 byl proti, 3 se zdrželi a 9 nehlasovalo – návrh nebyl přijat. 
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Program: 

 

1.  Účetní závěrka, závěrečný účet MČ Praha 1 a výsledek hospodaření ekonomické činnosti 

včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření MČ Praha 1 za rok 2022, změna 

rozpočtu MČ Praha 1 pro rok 2023   

2.  Dodatek č. 4 ke zřizovací listině příspěvkové organizace Základní škola nám. 

Curieových, IČ: 60436115, a Dodatek č. 2 ke zřizovací listině příspěvkové organizace 

Mateřská škola Masná, IČ: 70101205  

3.  Volba přísedících k Obvodnímu soudu pro Prahu 1   

4.  Odejmutí svěřeného majetku (veřejné osvětlení a kabeláž - park Cihelná)   

5.  Odejmutí objektu veřejného WC - dvou pisoárových stání na pozemcích parc. č. 2318/1  

a parc. č. 2317/8, vše k. ú. Nové Město, obec Praha, ze správy MČ Praha 1  

6.  Nabytí pozemku parc. č. 390 o výměře 97 m2, k. ú. Hradčany, obec Praha   

7.  Záměr prodeje části spol. prostor v domě č. p. 404, na pozemku parc. č. 351/1, Újezd 29, 

vše v k. ú. Malá Strana, Praha 1   

8.  Strategie a cíle participace Michnovského letohrádku - Rybářského domečku 

9.  Zpráva o činnosti Finančního výboru ZMČ Praha 1 za leden až červen 2023   

10.  Dotazy a interpelace veřejnosti a členů/členek Zastupitelstva MČ Praha 1 

11.  Zpráva o činnosti Jednotky sboru dobrovolných hasičů Praha 1 za první pololetí 2023 

12.  Zpráva Výboru pro kultivaci a služby v památkové rezervaci za 1. pololetí 2023 

13.  Zpráva Kontrolního výboru o kontrole plnění úkolů vyplývajících z usnesení Rady a 

Zastupitelstva MČ Praha 1 za období od 1.1.2023 do 31.3.2023   

14.  Neveřejné veřejné zakázky nebo veřejné veřejné zakázky?   

15.  Nevýhodná nájemní smlouva v Pařížské 24 a odmítnutí snah o její prodloužení 

16.  Vybírání vedoucích bez výběrových řízení a nesouhlas s nástupem pana Luďka Buriana 

na ÚMČ P1   

17.  Vedení MČ Praha 1 se angažuje ve prospěch prodeje lodních lístků na plavby po Vltavě 

18.  Vyhlášení druhého kola Dotačního programu MČ Praha 1 v oblasti životního prostředí 

pro rok 2023  

 

Pro takto navržený program hlasovalo 19 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo 

nebyl proti a 6 se zdrželo hlasování, program byl přijat. 

 

Písemné informace: 

 Zpráva o činnosti Kontrolního výboru za období březen až květen 2023 

 Zpráva Výboru proti vylidňování centra a pro podporu komunitního života 

 

Pevně stanovené body: 

11:30 hod. – „Dodatek č. 4 ke zřizovací listině příspěvkové organizace Základní škola nám. 

Curieových, IČ: 60436115, a Dodatek č. 2 ke zřizovací listině příspěvkové organizace 

Mateřská škola Masná, IČ: 70101205“  

14:00 hod. – „Volba přísedících k Obvodnímu soudu pro Prahu 1“ 

15:00 hod. – „Vybírání vedoucích bez výběrových řízení a nesouhlas s nástupem pana Luďka 

Buriana na ÚMČ P1“ (později byl pevný čas na základě procedurálního hlasování zrušen – 

viz strana 12 zápisu) 

19:00 hod. – „Zpráva o činnosti Jednotky sboru dobrovolných hasičů Praha 1 za první 

pololetí 2023“ 
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Pořad jednání: 

 

1.  Účetní závěrka, závěrečný účet MČ Praha 1 a výsledek hospodaření ekonomické 

činnosti včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření MČ Praha 1 za rok 

2022, změna rozpočtu MČ Praha 1 pro rok 2023 

Materiál předložil Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ Praha 1. 

Zákonem č. 239/2012 Sb., kterým se mění zákon č. 563/1991 Sb., o účetnictví, ve znění 

pozdějších předpisů a některými dalšími zákony, byl zaveden institut schvalování účetních 

závěrek pro vybrané účetní jednotky. K těmto účetním jednotkám patří i MČ Praha 1 – její 

hlavní i ekonomická činnost. Dnem 01.08.2013 nabyla účinnosti vyhláška č. 220/2013  

o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek.  

V souladu s těmito předpisy a Pravidly pro schvalování účetních závěrek MČ Praha 1 a 

příspěvkových organizací MČ Praha 1 schválenými RMČ Praha 1 byla sestavena účetní 

závěrka MČ Praha 1 za rok 2022, která je Zastupitelstvu MČ Praha 1 předložena k projednání 

a ke schválení. Závěrečný účet MČ Praha 1 a výsledek hospodaření ekonomické činnosti za 

rok 2022 spolu s výsledky hospodaření Bezpečnostního, Sociálního a Zaměstnaneckého 

fondu za rok 2022 jsou předkládány k projednání a schválení po splnění všech zákonných 

předpisů a náležitostí. Čistý hospodářský výsledek ekonomické činnosti roku 2022 celkem 

činí 653 055 tis. Kč (z toho 130 006 tis. Kč činí výnosy z prodejů) Do hlavního rozpočtu MČ 

Praha 1 na rok 2023 bylo zapojeno 381 574 tis. Kč při schvalování rozpočtu usnesením  

č. UZ23_0036 ze dne 1. 3. 2023. Po odečtení zapojeného výsledku do rozpočtu roku 2023 

skončilo hospodaření ekonomické činnosti za rok 2022 s výsledkem po zdanění ve výši  

271 481 tis. Kč. Hospodaření rozpočtu v roce 2022 skončilo celkovým přebytkem  

3 057 tis. Kč. Dosažený výsledek hospodaření za rok 2022 v hlavní činnosti v celkové výši  

3 057 tis. Kč je navrhováno použít k částečné úhradě ztráty příspěvkové organizace 

Nemocnice Na Františku, Praha 1 za rok 2022. Z výsledku hospodaření roku 2022  

v ekonomické činnosti bude užito k částečné úhradě ztráty příspěvkové organizace 

Nemocnice Na Františku, Praha 1 za rok 2022 36 674 tis. Kč. 

Finanční výbor ZMČ P1 projednal a bere na vědomí Účetní závěrku, závěrečný účet MČ 

Praha 1 a výsledek hospodaření ekonomické činnosti včetně Zprávy o výsledku přezkoumání 

hospodaření MČ Praha 1 za rok 2022, změnu rozpočtu MČ Praha 1 pro rok 2023 dle usnesení 

Rady MČ Praha 1 č. UR23_0628 ze dne 30.05.2023 a doporučuje Zastupitelstvu MČ Praha 1 

jejich schválení. 

Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) bere na vědomí, že  

byla sestavena účetní závěrka MČ Praha 1 za rok 2022, dle zákona č. 563/1991 Sb.,  

o účetnictví a prováděcí vyhlášky č. 410/2009 Sb. (v rozsahu: rozvaha, výkaz zisku a ztráty, 

příloha - vše za hlavní a ekonomickou činnost, přehled o pohybu dlouhodobého majetku, 

přehled o změnách vlastního kapitálu, přehled o peněžních tocích, inventarizační zpráva - vše 

na MČ jako celek), která je tvořena přílohami č. 1 - 10 tohoto usnesení uloženými v OVO 

2) schvaluje  

účetní závěrku sestavenou k 31. 12. 2022 dle bodu 1) tohoto usnesení 

3) schvaluje  

celoroční výsledek hospodaření MČ Praha 1 za rok 2022 za hlavní a ekonomickou činnost dle 

příloh č. 11 - 13 tohoto usnesení 
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4) schvaluje  

Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření MČ Praha 1 za rok 2022, která je přílohou č. 14 

tohoto usnesení uloženou v OVO a opatření k nápravě chyb a nedostatků uvedených ve 

Zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření MČ Praha 1 za rok 2022, která jsou přílohou  

č. 15 tohoto usnesení uloženou v OVO. Přezkoumání hospodaření bylo provedeno kontrolní 

skupinou Odboru kontrolních činností Magistrátu hl. m. Prahy 

5) schvaluje  

výsledky hospodaření fondů MČ Praha 1 Bezpečnostního, Sociálního a Zaměstnaneckého dle 

příloh č. 16 - 18 tohoto usnesení uložených v OVO 

6) bere na vědomí  

finanční vypořádání příspěvkových organizací zřízených MČ Praha 1 za rok 2022, které je 

přílohou č. 19 tohoto usnesení 

7) bere na vědomí  

hospodaření s majetkem MČ Praha 1 za rok 2022, které je přílohou č. 20 tohoto usnesení 

8) bere na vědomí, že  

129 550 tis. Kč z rozpočtu roku 2022 bylo převedeno do rozpočtu hlavní činnosti roku 2023 

spolu s přesunem příslušných akcí při schvalování rozpočtu na rok 2023 usnesením  

č. UZ23_0036 z 1. 3. 2023 

9) bere na vědomí, že  

381 574 tis. Kč z výsledku hospodaření roku 2022 v ekonomické činnosti bylo zapojeno do 

rozpočtu roku 2023 položkou 4131 - převody z vlastních fondů hospodářské činnosti při 

schvalování rozpočtu na rok 2023 usnesením č. UZ23_0036 ze dne 1. 3. 2023 

10) schvaluje,  že 3 057 tis. Kč z výsledku hospodaření roku 2022 hlavní činnosti bude užito k 

částečné úhradě ztráty příspěvkové organizace Nemocnice Na Františku, Praha 1 za rok 2022 

11) schvaluje,  

že 36 674 tis. Kč z výsledku hospodaření roku 2022 v ekonomické činnosti bude užito k 

částečné úhradě ztráty příspěvkové organizace Nemocnice Na Františku, Praha 1 za rok 2022 

12) schvaluje  

ve smyslu § 17, odst. 7 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, 

ve znění pozdějších předpisů celoroční hospodaření MČ Praha 1 za rok 2022 bez výhrad  

13) ukládá  

zajistit realizaci bodů 10 a 11 tohoto usnesení 

13.1 Zodpovídá: Rada MČ Praha 1, Termín: 27.06.2023 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupil Bc. Antonín Berdych, předseda Komise pro zdravotnictví  

a Nemocnici Na Františku. 

 Giancarlo Lamberti, předseda Finančního výboru, oznámil jeho doporučující 

stanovisko.  

 JUDr. Pavel Marc, LL.M., navrhl procedurální hlasování  o ukončení diskuse = pro 

hlasovalo 13 členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti, 2 se zdrželi a 11 nehlasovalo – 

návrh nebyl přijat. 

 Mgr. Pavel Čižinský požádal o hlasování per partes bodů č. 10 a č. 11 usnesení 

(najednou) = pro hlasovalo 25 členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel 

a 1 nehlasoval – návrh byl přijat. 

  
 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 21 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, 4 se zdrželi a 1 nehlasoval. 

 V 11:35 hod. bylo přijato usnesení č. UZ23_0080. 
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2.  Dodatek č. 4 ke zřizovací listině příspěvkové organizace Základní škola nám. 

Curieových, IČ: 60436115, a Dodatek č. 2 ke zřizovací listině příspěvkové 

organizace Mateřská škola Masná, IČ: 70101205 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byl 

přizván PhDr. Ing. Pavel Štursa, vedoucí odboru školství. 

Zastupitelstvu MČ Praha 1 byl předložen Dodatek č. 4 ke Zřizovací listině Základní školy  

nám. Curieových, se sídlem nám. Curieových 2, 110 00 Praha 1. Materiál byl předkládán 

v souladu s usnesením Rady MČ Praha 1 č. UR23_0667 ze dne 06.06.2023. V současné době 

tyto prostory užívá 1. Slovanské gymnázium s právem státní jazykové zkoušky, IČ: 

71340769. Stávající nájemní smlouva s MČ Praha 1 končí dne 30.06.2023. 

Odbor technické a majetkové správy vypsal záměr pronájmu na dobu 1 roku, konkrétně do 

30.06.2024. Poté, s účinností od 01.09.2024, by měly být prostory svěřeny ZŠ nám. 

Curieových. ZŠ nám. Curieových využije nové prostory pro žáky 1. stupně. Nezastavěná část 

pozemku parc. č. 729, k. ú. Staré Město, zapsaného na LV č. 576 u Katastrálního úřadu pro 

hlavní město Prahu se vkládá do zřizovací listiny Mateřské školy Masná se sídlem Masná 

700/11, 110 00 Praha 1, jelikož škola využívá tyto prostory jako dětské hřiště. Rada MČ 

Praha 1 usnesením č. UR23_0668 ze dne 06.06.2023 doporučuje ZMČ Praha 1, projednat 

dodatek.  

Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) schvaluje  

Dodatek č. 4 ke zřizovací listině č. UZ12_0269 ze dne 19. 6. 2012 příspěvkové organizace 

Základní škola nám. Curieových, IČ: 60436115, dle přílohy č. 1 tohoto usnesení, s účinností 

od 1. 9. 2024 

2) ukládá  

podepsat  Dodatek č. 4 ke zřizovací listině Základní školy nám. Curieových dle bodu 1) tohoto 

usnesení 

Zodpovídá: Mgr. Terezie Radoměřská, starostka MČ P1, Termín: 30.06.2023 

3) schvaluje  

Dodatek č. 2 ke zřizovací listině č. UZ19_0043 ze dne 6. 3. 2019 příspěvkové organizace 

Mateřská škola Masná, IČ: 70101205, dle přílohy č. 2 tohoto usnesení, s účinností  

od 20. 6. 2023 

4) ukládá  

podepsat Dodatek č. 2 ke zřizovací listině příspěvkové organizace Mateřská škola Masná dle 

bodu 3) tohoto usnesení 

4.1 Zodpovídá: Mgr. Terezie Radoměřská, starostka MČ P1, Termín: 30.06.2023 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupila Mgr. Tereza Martínková, ředitelka ZŠ nám. Curieových. 

 Giancarlo Lamberti, předseda klubu TOP09, požádal o přestávku na jednání 

politických klubů, po ukončení diskuse. 

 Mgr. Pavel Čižinský předložil pozměňovací návrh, a to změnu termínu účinnosti v  bodě 

1) usnesení: 

1) schvaluje Dodatek č. 4 ke zřizovací listině č. UZ12_0269 ze dne 19. 6. 2012 příspěvkové 

organizace Základní škola nám. Curieových, IČ: 60436115, dle přílohy č. 1 tohoto usnesení,  

s účinností od 1. 9. 2024, 1. 7. 2023 – předkladatel Mgr. David Bodeček se s tímto 

pozměňovacím návrhem neztotožnil. 

 

Projednávaný bod byl přerušen z důvodu přestávky na jednání klubů provázané a 

navazující na plánovanou přestávku na oběd. 
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Přestávka od 12:56 hod. do 13:10 hod. na jednání politických klubů.  
 

   

Přestávka od 13:10 hod. do 14:11 hod. na jednání oběd.  
 

 

3.  Volba přísedících k Obvodnímu soudu pro Prahu 1 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1.  

V návaznosti na žádost uchazečky doporučující stanovisko předsedy Obvodního soudu pro 

Prahu 1 a s ohledem na splnění všech zákonných předpokladů uchazečky, byl předložen ZMČ 

Praha 1, podle § 64 zákona č. 6/2002 Sb., o soudech, soudcích, přísedících a státní správě 

soudů a o změně některých dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů, návrh na 

kandidátku paní Marcelu Zemánkovou, přísedící Obvodního soudu pro Prahu 1. 

Diskuse: 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček, MBA oznámil, že kandidátka paní Marcela 

Zemánková se nedostavila, a požádal o její volbě hlasovat v nepřítomnosti.  

 Giancarlo Lamberti, předseda Mandátového a volebního výboru, vysvětlil způsob tajné 

volby na elektronickém hlasovacím zařízení, a to zmáčknutím tlačítka „pro“ nebo „proti“ 

či „zdržel se“.  

Tajné hlasování:  

- pro Marcelu Zemánkovou hlasovalo 9 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, 6 bylo 

proti, 9 se zdrželo a nehlasovali 2. – nebyla zvolena. 

 

 Pro navržené usnesení „nevolí“ v bodě 1) hlasovalo 25 přítomných členů/členek ZMČ 

Praha 1, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel a 1 nehlasoval.   

 V 14:18 hod. bylo přijato usnesení č. UZ23_0081. 

 

 

Zpět k bodu: 2. Dodatek č. 4 ke zřizovací listině příspěvkové organizace Základní škola 

nám. Curieových, IČ: 60436115, a Dodatek č. 2 ke zřizovací listině příspěvkové 

organizace Mateřská škola Masná, IČ: 70101205 

Diskuse: 

 Na základě diskuse s předsedy všech zastupitelských klubů Mgr. Terezie Radoměřská 

předložila protinávrh usnesení, ve znění: 

1) schvaluje Dodatek č. 4 ke zřizovací listině č. UZ12_0269 ze dne 19. 6. 2012 příspěvkové 

organizace Základní škola nám. Curieových, IČ: 60436115, dle přílohy č. 1 tohoto usnesení,  

s účinností od 1. 9. 2024, 1.7.2023 

V návaznosti na tuto úpravu se změní datum v příloze č. 1 usnesení, Závěrečná ustanovení, 

v bodě 3., a to ve znění: „Tento Dodatek č. 4 nabývá účinnosti 1. 7. 2023“.   

Hlasování per partes o výše uvedeném protinávrhu paní starostky, na základě dohody všech 

předsedů klubů členů zastupitelstva a Mgr. Pavla Čižinského 

= pro hlasovalo 23 členů/členek ZMČ P1, 1 byl proti, nikdo se nezdržel a 2 nehlasovali – 

návrh byl přijat. 
 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 23 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, 1 byl proti, 

nikdo se nezdržel a 2 nehlasovali. 

 V 14:25 hod. bylo přijato usnesení č. UZ23_0082. 
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4.  Odejmutí svěřeného majetku (veřejné osvětlení a kabeláž - park Cihelná) 

Materiál předložila Mgr. Terezie Radoměřská, starostka MČ Praha 1.  

Městská část Praha 1 byla v minulosti mimo jiné investorem různých staveb nacházejících se 

na veřejných prostranstvích. Součástí těchto staveb byla i instalace veřejného osvětlení. "Park 

Cihelná“ - veřejné osvětlení v počtu 14 ks světelných míst, 710/1, 710/4, 710/7, 710/8, 711, 

1041/3, 1039/1, k.ú. Malá Strana. Technická prohlídka provedena dne 30.03.2023. Správu, 

provoz a údržbu veřejného osvětlení v hlavním městě Praze provádí na základě smlouvy 

uzavřené s HMP firma Technologie hlavního města Prahy, a.s.. Protokolární a technické 

převzetí veřejného osvětlení bylo již provedeno, nyní je potřeba zajistit také formálně – právní 

kroky, tj. odejmutí svěřené správy městské části Praha 1 a svěření osvětlení firmě 

Technologie hlavního města Prahy, a.s. Rada MČ Praha 1 usnesením č. UR23_0630 ze dne 

30.05.2023 doporučuje ZMČ Praha 1 odejmutí schválit. 

Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) schvaluje  

dle ust. § 19 odst. 1. zákona č. 31/2000 Sb., o hlavním městě Praze, v platném znění, a 

vyhlášky hlavního města Prahy č. 55/2000 Sb., kterou se vydává Statut hl. m. Prahy v oblasti 

majetku, odejmutí svěřeného majetku vybudovaného v rámci akce "Park Cihelná", a to: 

1. Veřejné osvětlení v počtu 14 ks světelných míst a kabeláž - pozemek č. 710/1, 710/4, 710/7, 

710/8, 711, 1041/3, 1039/1, k.ú. Malá Strana 

2) ukládá  

předložit Radě HMP žádost o odejmutí svěřeného majetku dle bodu 1. tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá: Mgr. Terezie Radoměřská, starostka MČ P1, Termín: 31.08.2023 

Bez diskuse. 
 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 25 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, nikdo se nezdržel a 1 nehlasoval. 

 V 14:28 hod. bylo přijato usnesení č. UZ23_0083. 

 

 

5.  Odejmutí objektu veřejného WC - dvou pisoárových stání na pozemcích parc. č. 

2318/1 a parc. č. 2317/8, vše k. ú. Nové Město, obec Praha, ze správy MČ Praha 1 

Materiál předložil Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ Praha 1. 

Pozemky parc. č. 2318/1 a parc.č. 2317/8, vše k. ú. Nové Město, obec Praha, jsou ve 

vlastnictví Hlavní města Prahy. Jedná se pozemky, které byly na základě usnesení ZHMP  

č. 33/46 dne 27.01.2022 odejmuty ze svěřené správy MČ Praha 1. Pozemky tvoří ucelenou 

lokalitu Vrchlického sadů před hlavním nádražím. V rámci investiční akce MČ Praha 1 

byly na pozemcích parc. č. 2318/1 a parc. č. 2317/8, vybudovány na základě Smlouvy o dílo 

CES č. 2021/0958 2 ks pisoárového stání (veřejné WC).  Na stavbu veřejného WC byl vydán 

Stavebním úřadem MČ Praha 1 Územní souhlas pod č. j. UMCP1 128625/2022 ze dne 

23.03.2022. Vzhledem k tomu, že stavba byla dokončena a předána po odejmutí pozemků ze 

svěřené správy MČ Praha 1, proto je třeba tyto stavby stabilních pisoárů na pozemcích parc. 

č. 2318/1 a 2317/8, vše k. ú. Nové Město odejmout obecně závaznou vyhláškou dodatečně. 

Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) bere na vědomí 

• okolnosti realizace stavby objektu veřejného WC - dvou pisoárů, na pozemcích parc.  

č. 2318/1 a parc. č. 2317/8, vše k. ú. Nové Město, obec Praha 

• Územní souhlas vydaný stavebním úřadem MČ Praha 1 pod čj. UMCP1 128625/2022 ze dne 

23.3.2022 
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• informace k odejmutí stabilních pisoárů ve Vrchlického sadech ze dne 29.05.2023 

doručenou na ÚMČP1 dne 30.05.2023 pod čj. ÚMČ P1 229729/2023 

2) schvaluje  

odejmutí dvou stabilních pisoárů ve Vrchlického sadech na pozemcích parc. č. 2318/1  

a parc. č. 2317/8, vše v k. ú Nové Město, obec Praha,  ze svěřené správy MČ Praha 1  

a převod do vlastnictví hlavního města Prahy 

3) ukládá  

v souladu s bodem 2. tohoto usnesení předložit hl. m. Praze žádost o odejmutí  dvou stabilních 

pisoárů ve Vrchlického sadech na pozemcích parc. č. 2318/1 a 2317/8 v k. ú. Nové Město, 

obec Praha 

3.1 Zodpovídá: Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ P1, Termín: 20.06.2023 

Bez diskuse. 

 
 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 26 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a nikdo se nezdržel hlasování. 

 V 14:30 hod. bylo přijato usnesení č. UZ23_0084. 

 

6.  Nabytí pozemku parc. č. 390 o výměře 97 m2, k. ú. Hradčany, obec Praha 

Materiál předložil Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ Praha 1. 

Pozemek parc. č. 390  výměře 97 m2, k. ú. Hradčany, obec Praha, je ve vlastnictví České 

republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu má Úřad pro zastupování ve věcech 

majetkových, se sídlem Rašínovo nábřeží  390/42, 128 00 Praha 2. Na ÚMČ Praha 1 byla dne 

11.07.2022 doručena pod čj. 295718/2022 žádost ÚZSVM o prověření předběžného zájmu  

o úplatný převod pozemku parc. č. 390 o výměře 97 m2, k. ú. Hradčany, obec Praha. Dne 

19.07.2022 pod čj. 313774/2022 byla doručena žádost MHMP o stanovisko k převodu 

pozemku parc. č. 390, k. ú. Hradčany, obec Praha i z hlediska případné budoucí správy.  

Dne 06.09.2022 pod čj. ÚMČP1 382368/2022 bylo doručeno stanovisko MHMP k vyjádření 

k nabídce úplatného převodu pozemku parc. č. 390, k. ú. Hradčany, obec Praha. Dne 

15.09.2022 byla doručena pod čj. 403115/2022 žádost ÚZSVM o vyjádření k možnosti 

úplatného převodu pozemku parc. č. 390, k. ú. Hradčany, obec Praha. Komise obecního 

majetku dne 17.08.2022 doporučila souhlasit se svěřením pozemku do správy MČ Praha 1.  

Rada MČ Praha 1 usnesením č. UR23_0546 ze dne 09.05.2023 doporučuje Zastupitelstvu MČ 

Praha 1 nabytí projednat. 

Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) bere na vědomí 

• dopis z ÚZSVM ze dne 25.4.2023 pod čj. ÚMČP1 168187/2023 o ceně pozemku parc. č. 390 

o výměře 97 m2, k. ú. Hradčany, obec Praha 

• zápis Komise obecního majetku ze dne 03.05.2023  

• zápis Komise pro územní rozvoj a veřejný prostor  ze dne 25.04.2023  

2) schvaluje  

nabytí pozemku parc. č. 390 o výměře 97 m2, k. ú. Hradčany, obec Praha, do vlastnictví 

(svěřené správy) MČ Praha 1 za cenu nabídnutou ÚZSVM dle znaleckého posudku ve výši 

3.280.000 Kč (slovy: třimilionydvěstěosmedsáttisicíkorun) s tím, že v případě zájmu hlavního 

města Prahy upřednostní MČ Praha 1 nabytí této nemovitosti přímo hlavním městem Prahou 

3) ukládá 

• informovat ÚZSVM o tomto usnesení včetně vyjádření souhlasu s kupní cenou 

• jednat o uzavření kupní smlouvy  

• jednat s HMP 

Zodpovídá: Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ P1 
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4) ukládá  

podepsat kupní smlouvu, pokud HMP nevyužije svého záměru nabýt pozemek parc. č. 390  

k. ú. Hradčany do svého vlastnictví 

4.1 Zodpovídá: Mgr. Terezie Radoměřská, starostka MČ P1, Termín: 31.12.2023 

Bez diskuse. 
 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 26 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a nikdo se nezdržel hlasování. 

 V 14:31 hod. bylo přijato usnesení č. UZ23_0085. 

 

 

7.  Záměr prodeje části spol. prostor v domě č. p. 404, na pozemku parc. č. 351/1,  

Újezd 29, vše v k. ú. Malá Strana, Praha 1 

Materiál předložil Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ Praha 1. K jednání byl přizván  

Mgr. Petr Bulla, vedoucí oddělení koordinace a SVJ.  

Zastupitelstvo MČ Praha 1 schválilo usnesením č. UZ23_0051 dne 01.03.2023 prodej části 

spol. prostor o výměře 3,7 m2 v domě č. p. 404, na pozemku parc. č. 351/1, Újezd 29,  

k. ú. Malá Strana, Praha 1 vlastníku bytové jednotky č. 404/16 p. xxxxx xxxxxxxxx a s tím 

spojenou změnu prohlášení vlastníka. Zastupitelé dále byli informováni o usnesení 

Zastupitelstva MČ Praha 1 č. UZ18_0631 ze dne 12.06.2018, kterým byl schválen prodej 

části spol. prostor o výměře 3,5 m2 ve výše uvedeném domě vlastníku bytové jednotky  

č. 404/14 p. xxxx xxxxxxxx. Vít Pravda dosud nepředložil návrh smlouvy o výstavbě, 

nicméně jeho žádost o odkoupení části uvedených prostor trvá. V mezidobí kontaktoval p. 

xxxxxx odbor technické a majetkové správy s dotazem, zda by mohl odkoupit větší prostor 

než, který mu byl původně schválen s tím, že mezitím můžou kompetentní orgány MČ  

Praha 1 schválit prodej p. xxxxxxxxx, teprve poté by se projednávala nová žádost p. xxxxxx. 

Změna prohlášení vlastníka, jíž předmětem byl prodej spol. prostor p. xxxxxxxxx, byla již 

uzavřena a aktuálně je předložena na MHMP pro tzv. doložku věcné správnosti, poté bude 

vložena do katastru nemovitostí.  

V důsledku citovaného prodeje (p. xxxxxx) dojde ke změně velikosti spoluvlastnických 

podílů a to včetně podílu MČ Praha 1 – nově 4306/15856. V návaznosti na výše uvedené 

podal p. xxxxxx novou žádost o odkoupení části spol. prostor o výměře 13,6 m2. Jedná se  

o chodbu sousedící s bytovou jednotkou p. xxxxxx. S tímto prostorem sousedí bytová 

jednotka č. 404/15, která je ve vlastnictví MČ Praha 1. Bytová jednotka č. 404/15 má dva 

vstupy, jeden vstup do jednotky je umístěn na chodbě, kterou by chtěl p. xxxxxx odkoupit a 

stavebně propojit s jeho jednotkou, druhý vystup do jednotky je umístěn na chodbě u 

schodiště. V případě souhlasu s prodejem by musel být vstup z požadované chodby zastavěn, 

čímž by se musela změnit vnitřní dispozice bytové jednotky č. 404/15. Náklady na vnitřní 

úpravy bytové jednotky č. 404/15 v souvislosti se zazděním vstupních dveří a přesunutím 

kuchyňské linky byly vyčísleny na částku 49.829 Kč. Tyto náklady by hradil p. xxxxxx. 

Žadatel nechal zpracovat znalecký posudek pro stanovení ceny v čase a místě obvyklé. 

Znaleckým posudkem byla určena částka 1.059.000 Kč za prostor o velikosti podlahové 

plochy 13,6 m2, tedy 77.868 Kč/m2. Žadatel cenu navýšil a nabízí částku 1.499.300 Kč + 

DPH v zákonem stanovené výši, tedy 110.243 Kč/m2. Ostatní vlastníci s prodejem souhlasí. 

K tomu ještě žadatel uhradí finanční náklady za úpravu dispozice bytové jednotky č. 404/15 

ve výši 49.829 Kč. V případě kladného stanoviska Zastupitelstva MČ Praha 1 bude uzavřena 

smlouva o výstavbě, jíž součástí bude závazek žadatele zavazující i jeho právní nástupce 

nevyužívat bytovou jednotku k poskytování ubytovacích služeb. Tento závazek bude poté 

utvrzen smluvní sankcí ve výši 2.000.000 Kč ve prospěch dotčeného Společenství vlastníků. 

Žadatel byl srozuměn s těmito podmínkami a souhlasí. Rada MČ Praha 1 usnesením  

č. UR23_0687 ze dne 06.06.2023 doporučuje projednat záměr prodeje. 
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Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) bere na vědomí  

žádost vlastníka bytové jednotky č. 404/14 o odkoupení části spol. prostor v domě č. p. 404, 

na pozemku parc. č. 351/1, Újezd 29, vše v k. ú. Malá Strana, Praha 1 uvedenou v příloze 

uložené v OVO 

2) schvaluje  

v rozsahu stávajícího spoluvlastnického podílu MČ Praha 1 na společných částech domu č. p. 

404 a pozemku parc. č. 351/1, Újezd 29, vše k. ú. Malá Strana, Praha 1 záměr prodeje části 

společných prostor o výměře cca 13,6 m2 v domě č. p. 404 a tomu odpovídající id. části 

pozemku parc. č. 351/1, Újezd 29, vše k. ú. Malá Strana, Praha 1 vlastníku bytové jednotky  

č. 404/14 v domě č. p. 404, na pozemku parc. č. 351/1, Újezd 29, vše v k. ú. Malá Strana,  

Praha 1 za následujících podmínek: 

• kupní cena bude stanovena minimálně ve výši ceny v čase a místě obvyklé stanovené 

znaleckým posudkem 

• stavebník uhradí finanční náklady související s přesunutím kuchyňské linky a zazdění 

vchodových dveří u sousední bytové jednotky č. 404/15 

• závazku stavebníka a jeho právních nástupců, že bytová jednotka č. 404/14 bude využívána 

výhradně k trvalému bydlení a nebude využívána k poskytování ubytovacích služeb a to pod 

sankcí 2.000.000 Kč ve prospěch Společenství vlastníků Újezd 404 Praha 1, IČ: 2726077 

3) ukládá  

zveřejnit záměr na úřední desce v souladu s usnesením Zastupitelstva MČ Praha 1 

3.1 Zodpovídá: Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ P1, Termín: 31.07.2023 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupila Mgr. Kateřina Dubská, vedoucí oddělení správy 

nemovitostí OTMS.  
 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 15 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, 7 se zdrželo a 3 nehlasovali. 

 V 14:38 hod. bylo přijato usnesení č. UZ23_0086. 

 

8.  Strategie a cíle participace Michnovského letohrádku - Rybářského domečku 

Materiál předložil Martin Motl, předseda Výboru pro participaci, participativní rozpočet, 

veřejný prostor a pro dotační programy. 

Zastupitelstvu MČ Praha 1 byl předložen tento materiál na základě úkolu uloženého Výboru 

pro participaci, participativní rozpočet, veřejný prostor a pro dotační programy usnesením 

Zastupitelstva městské části Praha 1 číslo UZ23_0034 ze dne 26.01.2023. Jednání, na kterých 

probíhaly diskuse o participaci Michnovského letohrádku, probíhaly celkem v pěti termínech 

a to od února 2023. Celkem k tomuto bodu bylo přijato 7 usnesení. Po obsáhlých a detailních 

diskuzích došel Výbor pro participaci, participativní rozpočet, veřejný prostor a pro dotační 

prostor na svém 6. mimořádném jednání k následujícím výstupům: Návrh cíle participace 

Michnovského letohrádku: 

Cílem participace je nalezení optimálního řešení pro využití Michnovského letohrádku na 

Kampě z pohledu veřejnosti a všech spolků z MČ Praha 1 a to při zohlednění limitů 

stanovených MČ Praha 1 (například: pasportizace a stav objektu, požární bezpečnost, náklady 

na správu objektu, plány investic). Při výběru vítězného subjektu a modelu provozu lze 

zohlednit jeho možnosti při správě a údržbě nemovitosti, ale současně vzít na zřetel, že 

kritérium finančního výnosu nemá brát samospráva jako jediný anebo hlavní. 

Návrh strategie participace Michnovského letohrádku: 

1. Příprava soupisu limitů na využití ML ze strany MČ Praha 1 
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2. Vyjádření politické podpory o zapojení veřejnosti do participace (doporučený způsob: 

plánovací stan, polostrukturované rozhovory) 

3. Finanční zajištění na realizaci této participace 

4. Zajištění pravidelného a transparentního informování veřejnosti o průběhu a výsledku 

všemi komunikačními kanály ÚMČ Praha 1. 

Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) bere na vědomí  

návrh strategie cíle participace Michnovského letohrádku dle usnesení Výboru pro 

participaci, participativní rozpočet, veřejný prostor a pro dotační programy, které je přílohou 

tohoto usnesení. 

2) souhlasí  

s návrhem strategie participace Michnovského letohrádku předloženým Výborem pro 

participaci, participativní rozpočet, veřejný prostor a pro dotační programy. 

3) souhlasí  

s návrhem cíle participace Michnovského letohrádku předloženým Výborem pro participaci, 

participativní rozpočet, veřejný prostor a pro dotační programy. 

4) ukládá  

realizovat participaci Michnovského letohrádku v souladu s usnesením číslo 2 a 3 tohoto 

usnesení. 

4.1 Zodpovídá: Rada městské části Praha 1, Termín: 30.11.2023 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupil Bc. Petr Rachunek, koordinátor oddělení strategického 

plánování a participace. 

Procedurální hlasování 

 Mgr. Petr Bodeček navrhl zrušit pevný čas v 15:00 hod. u bodu „Vybírání vedoucích 

bez výběrových řízení a nesouhlas s nástupem pana Luďka Buriana na ÚMČ P1“ = pro 

hlasovalo 15 členů/členek ZMČ P1, 1 byl proti, 3 se zdrželi a 6 nehlasovalo – návrh byl 

přijat. 

 

 Josef Ludvíček podal procedurální návrh na ukončení diskuse = pro hlasovalo  

12 členů/členek ZMČ P1, 2 byli proti, 4 se zdrželi a 8 nehlasovalo – návrh nebyl přijat. 

 

 Valerie Clare Talacková, předsedkyně klubu PRAHA 1 SOBĚ A ZELENÍ, požádala 

o přestávku na jednání politických klubů. 

 

Přestávka od 16:33 hod. do 16:51 hod. na jednání politických klubů.  
 

 

 JUDr, Pavel Marc, LL.M., předložil protinávrh usnesení ve znění: 

1) bere  na  vědomí  

návrh strategie a cíle participace Michnovského letohrádku dle usnesení Výboru pro 

participaci, participativní rozpočet, veřejný prostor a pro dotační programy, které je přílohou 

tohoto usnesení.  

2) trvá  

na svém usnesení č. UZ23_0034 z 26.01.2023 

3) schvaluje 

posunutí termínů úkolů z usnesení č. UZ23_0034 ze dne 26.01.2023 pro realizaci participace 

do 30.09.2023.  

 Předkladatel Martin Motl se ztotožnil s textem výše uvedeného protinávrhu usnesení, 

ale v bodu 3) navrhl termín do 30.11.2023. 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů v souladu s 

Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) a další platnou právní úpravou. 

 

13 

 

Hlasování o protinávrhu JUDr, Pavla Marce, LL.M., - termín 30.09.2023 = pro hlasovalo 

7 členů/členek ZMČ P1, 1 byl proti, 1 se zdržel a 17 nehlasovalo – návrh nebyl přijat. 
 

 Pro upravené usnesení (s termínem v bodě 3 do 30.11.2023) hlasovalo 17 přítomných 

členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl proti, 5 se zdrželo a 4 nehlasovali. 

 V 17:00 hod. bylo přijato usnesení č. UZ23_0087. 

 

9.  Zpráva o činnosti Finančního výboru ZMČ Praha 1 za leden až červen 2023 

Materiál předložil Giancarlo Lamberti, předseda Finančního výboru ZMČ Praha 1. 

Zastupitelstvu MČ Praha 1 byla předložena Zpráva o činnosti Finančního výboru ZMČ  

Praha 1 za ledem až červen 2023 jako informace pro Zastupitelstvo MČ Praha 1.  

Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) bere na vědomí  

zprávu o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 1 za leden až červen 2023  

dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO 

Diskuse: 

 Předkladatel Giancarlo Lamberti požádal o doplnění nového bodu 2) usnesení  

ve znění: 

2) ukládá  

Finančnímu výboru připravit návrh aktualizace obecně závazné vyhlášky hlavního města 

Prahy 5/2011 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství  

Zodpovídá: Giancarlo Lamberti, předseda Finančního výboru 

Termín: 30.11.2023 

 Mgr. Michal Müller předložil doplňující návrh usnesení, bod 3) ve znění: 

3) ukládá  

Finančnímu výboru zanalyzovat smluvní vztah mezi městskou částí Praha 1 a Nadací Pražské 

děti a v návaznosti na výsledek provedené analýzy navrhnout zastupitelstvu ukončení nájemní 

smlouvy dohodou, případně přijetí jiných vhodných opatření. 

Zodpovídá: Giancarlo Lamberti, předseda Finančního výboru 

Termín: 30.09.2023 

 Předkladatel Giancarlo Lamberti požádal hlasovat o jednotlivých bodech usnesení per 

partes. 
 

Projednávaný bod byl přerušen z důvodu pevného času následujícího bodu.  

 

10.  Dotazy a interpelace veřejnosti a členů/členek Zastupitelstva MČ Praha 1 

 

 Štěpán Kuchta, občan Prahy 1, vystoupil s interpelací ohledně dlouhodobého hluku 

v jeho bytě, v centru Prahy 1 - tato interpelace nebyla odevzdána v písemné podobě, 

proto na ní nebude dle JŘ odpovídáno písemně. 

 Ing. arch. David Damaška, občan Prahy 1, předal písemnou interpelaci, ve věci 

odstranění vad z předání nájemci (společnost ECHTOVNÍ, s.r.o.) nebytového prostoru  

č. 101 a 102 na adrese Petrská 21/1171, Praha 1 (interpelace byla podána před rokem na 

bývalého člena Rady MČ Praha 1 MUDr. Votočka a do dnešního dnes nedošlo, i přes 

veškerou snahu nájemce, k vyřešení celé záležitosti) 

 RNDr. Jana Příhodová, občanka Prahy 1, vystoupila s otázkami k Nemocnici  

Na Františku (přijatá opatření vedením nemocnice a vedením MČ Praha 1 ke snížení 

ztráty hospodaření nemocnice v letech 2017 - 2021) 

 Ing. Jozef Onderka, občan Prahy 1, vystoupil s opakovanou interpelací ve věci 

schodiště v ulici Divadelní 
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 Vladimír Mařík, občan Prahy 1, vystoupil se žádostí o podporu MČ Praha 1  

k zachování České pošty v hlavní budově v Jindřišské ulici 

 Ing. Filip Dvořák, občan Prahy 1, interpeloval ve věci zveřejňování videozáznamu  

z jednání zastupitelstva 

 Ing. Tomáš Bajusz, občan Prahy 1, vystoupil s apelem na členy Zastupitelstva MČ 

Praha 1 prověřit možnost podání odvolání za MČ Praha 1 k rozhodnutí Stavebního úřadu 

ze dne 29.05.2023, kterým se přerušuje do 31.01.2024 řízení o umístění stavby 

STAROMĚSTKÁ BRÁNA 

 Mgr. Jana Kratochvílová, občanka Prahy 1, vystoupila s interpelací týkající se 

problematiky sousedského soužití a stavby na střeše domu Divadelní 1008/22, Praha 1 

(postup Stavebního úřadu Prahy 1) 

 Bc. Emílija Rónová, občanka Prahy 1, vystoupila s dotazy týkající se systematického 

odstraňování bariér na Praze 1, včetně staveb bezbariérových toalet na klíčových 

náměstích centra 

 

 

Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská zahájila procedurální hlasování o prodloužení 

bodu "Dotazy a interpelace" do vyčerpání příspěvků přihlášených diskutujících z řad 

veřejnosti = pro hlasovalo 24 členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel  

a 1 nehlasoval – návrh byl přijat. 

  

 

 Ing. Filip Dvořák, občan Prahy 1, a předseda Hospodářské komory Praha 1, 

interpeloval s doplňujícími dotazy navazujícími na interpelaci přednesené  

Ing. Vladimírem Krištofem, jménem Hospodářské komory Praha 1, na zasedání 

Zastupitelstva MČ Praha 1 dne 16.05.2023 týkající se problematiky elektrických 

koloběžek odstavených či povalujících se na chodnících na území MČ Praha 1 

 Valerie Clare Talacková, MA, členka ZMČ Praha 1, vystoupila s dotazem týkající se 

náplně práce (plánované činnosti) oddělení bezpečnosti v odboru Kancelář starostky 

 Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1, interpeloval ve věci týkající se podmínek 

práce Ing. Petra Městského 

 Martin Motl, člen ZMČ Praha 1, přednesl interpelaci za členy výboru SVJ  

Masná 19/697, Praha 1, ve věci nepovolené stavby (úpravy zdi v majetku SVJ školou 

Leonardo) bez vědomí SVJ, zasahující i do dvorku, který má SVJ ve výpůjčce od MČ 

Praha 1 

 

Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská zahájila procedurální hlasování o návrhu na 

posunutí pevného času 19:00 hod. u bodu "Zpráva o činnosti Jednotky sboru dobrovolných 

hasičů Praha 1 za první pololetí 2023" o 15 minut = pro hlasovalo 22 členů/členek ZMČ P1, 

nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel a 3 nehlasovali – návrh byl přijat. 

 

 PhDr. Filip Lachmann, člen ZMČ Praha 1, vystoupil se žádostí týkající se blížící se 

události - noční jízdy motorkářů "Praguje Night Ride 2023" dne 15.07.2023 centrem 

Prahy 

 JUDr. Pavel Marc, L.L.M., člen ZMČ Praha 1, vystoupil s dotazem na práva užívat 

název klubu členů zastupitelstva "Piráti a občané z Prahy 1" 

 Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1, vystoupil ve věci ohledně využívání 

služebních automobilů paní starostkou 

 Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1, vystoupil ohledně neuskutečněné spolupráce 

MČ Praha 1 na mezinárodním projektu Jewels Tour s partnerským městem Ferrara 
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Na všechny písemně předložené (odevzdané) interpelace a dotazy bude dle Jednacího 

řádu ZMČ P1 odpovězeno písemně. 

 

11.  Zpráva o činnosti Jednotky sboru dobrovolných hasičů Praha 1 za první pololetí 

2023 

Materiál předložila Mgr. Terezie Radoměřská, starostka MČ Praha 1.  

Zastupitelstvu MČ Praha 1 byla předložena Zpráva o činnosti Jednotky sboru dobrovolných 

hasičů Praha 1 za první pololetí 2023, která je přílohou usnesení. Jednotka sboru 

dobrovolných hasičů Praha 1 je zřízena městskou částí Praha 1, plní úkoly ze zákona 

vyplývající. Je součástí integrovaného záchranného systému (IZS) se zvláštním zřetelem na 

koordinaci protipovodňových opatření. Kromě vlastních zásahů se Jednotka sboru 

dobrovolných hasičů Praha 1 účastní i zásahů integrovaného záchranného systému, absolvuje 

školení a pomáhá při společenských, sportovních a kulturních akcích městské části Praha 1,  

a to včetně letního příměstského tábora pro děti ze škol na Praze 1. 

Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) bere na vědomí 

Zprávu o činnosti Jednotky sboru dobrovolných hasičů Praha 1 za první pololetí 2023, která 

je přílohou tohoto usnesení. 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupil zástupce velitele Jednotky sboru dobrovolných hasičů městské 

části Praha 1 pan Čihák ml. 
 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, nikdo se nezdržel a 3 nehlasovali. 

 V 19:20 hod. bylo přijato usnesení č. UZ23_0088. 

 

 

Zpět k bodu: 9. Zpráva o činnosti Finančního výboru ZMČ Praha 1 za leden až červen 

2023 

Diskuse: 

 Střet zájmu (z důvodu jejich členství ve Správní radě a Dozorčí radě Nadace Pražské 

děti) nahlásili: Mgr. David Bodeček, Ing. Ivana Antalová, Josef Ludvíček, Martin Arden, 

Ing. Karel Grabein Procházka, Ing. Vojtěch Ryvola a Martin Motl. 

Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) bere na vědomí  

zprávu o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 1 za leden až červen 2023  

dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO 

 Doplňující návrh usnesení předkladatele Giancarla Lambertiho o nový bod 2): 

2) ukládá  

Finančnímu výboru připravit návrh aktualizace obecně závazné vyhlášky hlavního města 

Prahy 5/2011 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství  

Zodpovídá: Giancarlo Lamberti, předseda Finančního výboru, Termín: 30.11.2023 

 Doplňující návrh usnesení Mgr. Michala Müllera o nový bod 3): 

3) ukládá  

Finančnímu výboru zanalyzovat smluvní vztah mezi městskou částí Praha 1 a Nadací Pražské 

děti a v návaznosti na výsledek provedené analýzy navrhnout zastupitelstvu ukončení nájemní 

smlouvy dohodou, případně přijetí jiných vhodných opatření. 

Zodpovídá: Giancarlo Lamberti, předseda Finančního výboru, Termín: 30.09.2023 
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Hlasování per partes o jednotlivých bodech usnesení: 

- bod 1) = pro hlasovalo 23 členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti, 1 se zdržel  

a 1 nehlasoval – návrh byl přijat. 

- bod 2) = pro hlasovalo 23 členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti, 1 se zdržel  

a 1 nehlasoval – návrh byl přijat. 

- bod 3) = pro hlasovalo 15 členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti, 1 se zdržel  

a 8 nehlasovalo – návrh byl přijat. 
 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 17 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, nikdo se nezdržel a 7 nehlasovalo. 

 V 19:28 hod. bylo přijato usnesení č. UZ23_0089. 

 

 

12.  Zpráva Výboru pro kultivaci a služby v památkové rezervaci za 1. pololetí 2023 

Materiál předložil Mgr. Karel Ulm, MBA, předseda Výboru pro kultivaci a služby 

v památkové rezervaci.  

Zastupitelstvu MČ Praha 1 byla předložena zpráva o činnosti výboru za první pololetí 2023. 

Výbor se zabýval hlavně vizuálním smogem a zákoutími, jejichž zanedbaný stav neodpovídá 

významu historického centra. Předseda se snažil toho dosáhnout působením na jednotlivé 

gesční radní. Díky tomu, že jeden z členů výboru je pracovníkem Národního památkového 

ústavu, dařilo se i propojení s touto organizací. 

Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) bere na vědomí  

zprávu Výboru pro kultivaci a služby v  památkové rezervaci za 1. pololetí 2023 

2) ukládá  

Radě MČ Praha 1 pověřit jednotlivé gesční radní, aby řešili podněty Výboru pro kultivaci  

a služby v pražské památkové rezervaci 

Diskuse: 

 Mgr. Michal Müller navrhl vypustit bod 2) usnesení – předkladatel Mgr. Karel Ulm, 

MBA, se s tímto návrhem ztotožnil. 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, nikdo se nezdržel a 3 nehlasovali. 

 V 19:45 hod. bylo přijato usnesení č. UZ23_0090. 

 

 

13.  Zpráva Kontrolního výboru o kontrole plnění úkolů vyplývajících z usnesení Rady  

a Zastupitelstva MČ Praha 1 za období od 1.1.2023 do 31.3.2023 

Materiál předložil Mgr. Pavel Čižinský, předseda Kontrolního výboru. 

Kontrolní výbor kontroluje plnění úkolů uložených Radou a Zastupitelstvem 1x za čtvrtletí  

a následně zprávu o této kontrole předkládá Zastupitelstvu.  

Kontrolní výbor tedy provedl na svém jednání dne 24.04.2023 tuto kontrolu za první kvartál 

roku 2023, viz usnesení Kontrolního výboru z 24.04.2023 č. UKV/23/5/4. 

Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) bere na vědomí  

usnesení Kontrolního výboru ze dne 24.4.2023 č. UKV/2023/5/4 - Zpráva Kontrolního výboru 

o kontrole plnění úkolů vyplývajících z usnesení Rady a Zastupitelstva MČ Praha 1 za období 

od 1.1.2023 do 31.3.2023 
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Diskuse: 

 Předkladatel Mgr. Pavel Čižinský předložil doplnění usnesení, nový bod 2) ve znění: 

2) bere na vědomí  

ústní zprávu předsedy Kontrolního výboru, že ke dni 20.06.2023 byly již všechny úkoly 

uložené usneseními Zastupitelstva MČ Praha 1 splněny a z úkolů uložených usneseními Rady 

MČ Praha 1 zůstaly v e-spise označeny za nesplněné pouze 2, a to úkol č. UK23_00321 dle 

usnesení Rady MČ Praha 1 č. UR23_0269 odpovědět na interpelaci ohledně restaurační 

zahrádky společnosti HM Gastro Group U Lužického semináře 111/42 a úkol č. UK23_01920 

dle usnesení Rady MČ Praha 1 č. UR23_1493 vyhlásit výběrové řízení na Zajištění 

správcovské a hlídací služby na Střeleckém ostrově, dětské hřiště Kampa, dětské hřiště 

Vrchlického sady, Sportoviště Lannova 
 

 

 Pro doplněné usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, nikdo se nezdržel a 3 nehlasovali. 

 V 19:51 hod. bylo přijato usnesení č. UZ23_0091. 

 

14.  Neveřejné veřejné zakázky nebo veřejné veřejné zakázky? 

Materiál předložil Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1. 

Usnesením Rady MČ Praha 1 č. UR23_0680 ze dne 06.06.2023 Výběr nejvhodnější nabídky 

"ZŠ Josefská - odvlhčení šaten" byla vybrána pro realizaci této veřejné zakázky obchodní 

společnost MIDE-Dědek s.r.o. Výběrové řízení ohledně této zakázky nicméně probíhalo tak, 

že tato zakázka nebyla zveřejněna na profilu zadavatele MČ Praha 1 na Tender Arena 

(tenderarena.cz), nýbrž byli pouze adresně poptáni 4 vybraní dodavatelé (vedle vítězné firmy 

to byly dále KOHOS a.s., TOP s.r.o. a MERCATOR s.r.o. – tj. firmy, které provádí pro MČ 

Praha 1 relativně velké množství prací). Výše uvedené rozhodnutí připomenulo opětovně 

problém, že Pravidla pro zadávání veřejných zakázek schválená usnesením Rady MČ Praha 1 

č. UR20_1213 ze dne 20.10.2020 nestanoví, dle názoru předkladatele, jasná kritéria pro 

rozhodování, zda určitá veřejná zakázka bude zveřejněna na profilu zadavatele anebo ne.   

Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) bere na vědomí 

usnesení Rady MČ Praha 1 ze dne 6. 6. 2023 č. UR23_0680 Výběr nejvhodnější nabídky "ZŠ 

Josefská - odvlhčení šaten", kterážto veřejná zakázka nebyla zveřejněna na profilu zadavatele 

MČ Praha 1 na Tender Arena, nýbrž byli pouze adresně poptáni 4 vybraní dodavatelé 

2) ukládá 

Radě sdělit Zastupitelstvu MČ Praha 1 důvody, proč nebyla veřejná zakázka na profilu 

zadavatele zveřejněna, popřípadě dle jakých kritérií je rozhodováno, zda zakázka bude 

zveřejněna na profilu zadavatele anebo zda budou s výzvou k podání nabídek osloveni pouze 

vybraní dodavatelé 

Zodpovídá: Rada městské části Praha 1, Termín: 30.09.2023  

3) ukládá 

Radě přijmout změnu usnesení Rady MČ Praha 1 č. UR20_1213 ze dne 20.10.2020 o přijetí 

Pravidel pro zadávání veřejných zakázek tak, aby bylo jasně stanoveno, ve kterých případech 

je veřejná zakázka zveřejněna na profilu zadavatele a ve kterých případech jsou s výzvou  

k podání nabídek osloveni pouze vybraní dodavatelé 

3.1 Zodpovídá: Rada městské části Praha 1, Termín: 30.11.2023  

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupil Mgr. Ing. František Dvořák, tajemník ÚMČ Praha 1.   
 

Projednávaný bod byl přerušen z důvodu pevného času následujícího bodu.  
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Zpět k bodu 10. Dotazy a interpelace veřejnosti MČ Praha 1 

 

 Ing. Karel Kovařík, občan Prahy 1, vystoupil ve věci týkající se záboru chodníku - 

ohrada blokující celý chodník před budovou Evangelické fakulty UK v ulici Černá 

 

Na všechny písemně předložené (odevzdané) interpelace a dotazy bude dle Jednacího 

řádu ZMČ P1 odpovězeno písemně. 

 

 

Zpět k bodu 14. Neveřejné veřejné zakázky nebo veřejné veřejné zakázky? 

 

V rámci diskuse k tomuto bodu nezazněly žádné návrhy nebo změny textu usnesení. 
 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 6 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, 2 se zdrželi a 17 nehlasovalo. 

 Usnesení nebylo přijato. 

 

15.  Nevýhodná nájemní smlouva v Pařížské 24 a odmítnutí snah o její prodloužení 

Materiál předložil Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1. 

Komise obecního majetku svým usnesením ze dne 17.05.2023 doporučila Radě MČ Praha 1  

uznat opci nájemce nebytového prostoru č. 129/101 v domě Pařížská 24 na Starém Městě. 

Tato opce se týká nájemní smlouvy č. N-96/191 uzavřené původně dne 12.06.1996 mezi MČ 

Prahou 1 zastoupenou starostou Janem Bürgermeisterem a společností BRASSERIE 

MOZART s.r.o., která byla od té doby prodlužována, a to zejména dodatkem č. 10 ze dne 

21.09.2004 na dobu do 16.08.2023. 

- byla sjednána dodatkem č. 14 ze dne 13.07.2015, kdy na straně nájemce již vystupovala 

obchodní společnost Leasing Barock s.r.o. zastoupena panem Alexeyem Budarinem a kdy 

byly sjednány 2 nové body, a to 

„Nájemce bude tyto prostory užívat jako stylovou italskou kavárnu s restaurací bez provozu 

hracích přístrojů (automatů) a prodej značkového módního textilu a módních doplňků.“  

a současně: 

„Nájemní vztah se sjednává na dobu u r č i t o u do 16.08.2023. Pokud nájemce nejpozději  

3 (tři) měsíce před ukončením účinnosti této smlouvy písemně požádá pronajímatele  

o prodloužení této smlouvy a pokud budou povinnosti nájemce vyplývající z této smlouvy 

nájemcem řádně plněny, prodlužuje se doba nájmu automaticky o dalších 5 (pět) let s tím, že 

ostatní podmínky této smlouvy zůstávají beze změn.“, 

Nájemce v současné době platí nájemné ve výši 3.165.768 Kč za rok celkem, v létě 2022 bylo 

např. ohledně nájmu nebytového prostoru v Pařížské 18 (tj. o 2 domy vedle) vysoutěženo 

nájemné ve výši 56.538 Kč za m2/rok.  

Předkladatel se domnívá, že ze smyslu opce přitom plyne, že k jejímu zrušení postačí výrazně 

nižší intenzita porušení povinností, než je výpovědní důvod. V opačném případě by totiž opce 

nedávala žádný legitimní smysl. Pokud by totiž opce trvala za stejných podmínek, za kterých 

může dát pronajímatel nájemci výpověď, pak by bylo logičtější napsat nájemní smlouvu 

rovnou na celou dobu, tj. např. na 10 let, a nikoli na 5 + 5 let. Smysl „rozkouskování“ délky 

nájmu prostřednictvím opce spočívá právě v tom, aby se pronajímatel zbavil i toho nájemce, 

který sice nájemní smlouvu porušuje, ovšem ne tak intenzívně, aby dostal od pronajímatele 

výpověď.  
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Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) bere na vědomí nájemní smlouvu č. N - 96/191 k jednotce č. 129/101 v Pařížské 24 ve znění 

pozdějších dodatků, která je sjednána na dobu do 16. 8. 2023 a ohledně které má nájemce, 

společnost Leasing Barock s.r.o., právo na prodloužení toto smlouvy o dalších 5 let (tzv. opci) 

za podmínky „pokud budou povinnosti nájemce vyplývající z této smlouvy nájemcem řádně 

plněny“ 

2) konstatuje, že nájemce dle bodu 1 hradí nájemné ve výši tj. 16.168 Kč za m2/rok, zatímco  

v létě roku 2022 bylo ohledně sousedního nebytového prostoru v Pařížské 18 vysoutěženo 

nájemné ve výši 56.538 Kč za m2/rok, takže v případě přesoutěžení nájmu lze namísto 

současného nájemného ve výši 3.165.768 Kč za rok za celý nebytový prostor očekávat 

nájemné cca 10 až 11 milionů Kč, což za 5 let odpovídá nárůstu příjmu MČ Praha 1 o 35 až 

40 milionů Kč 

3) konstatuje, že z materiálu BJ2023/0732 předloženého dne 17. 5. 2023 Komisi obecního 

majetku vyplývá, že nájemce dle bodu 1 porušil v období od schválení příslušného dodatku do 

dnešního dne svou povinnost hradit řádně a včas nájemné v následujících měsících: všechny 

splátky v roce 2015, únor a březen 2016, červenec a říjen 2017, leden a březen 2019, únor, 

březen, květen a říjen 2020 a leden 2021, přičemž prodlení nájemce v měsíci červenci 2015 

činilo 40 dnů (od 15. 7. 2015 do 24. 8. 2015) a v měsíci květnu 2020 42 dnů (od 15. 5. 2020 

do 26. 6. 2020) 

4) konstatuje, že tvrzení oddělení právního, kontroly a stížností citované v důvodové zprávě, 

totiž že nejdelší prodlení nájemce s platbou nájemného trvalo 14 dnů, není pravdivé 

5) konstatuje, že z materiálu dle bodu 3 dále vyplývá, že nájemce užívá předmětný nebytový 

prostor pouze  k prodeji značkového módního textilu a módních doplňků, ačkoli dodatkem  

č. 14 ze dne 13. 7. 2015 uzavřeným Městskou částí Praha 1 zastoupenou starostou Oldřichem 

Lomeckým (TOP09) a obchodní společností Leasing Barock s.r.o. zastoupenou panem 

Alexeyem Budarinem bylo sjednáno, že nájemce bude prostor užívat rovněž jako stylovou 

italskou kavárnu s restaurací bez provozu hracích přístrojů (automatů), na čemž nic nemohlo 

změnit ani prohlášení starosty Oldřicha Lomeckého podepsané dne 17. 8. 2015, neboť toto 

prohlášení nebylo schválené Radou MČ Praha 1 

6) konstatuje, že z právního posudku advokátní kanceláře HAVEL A PARTNERS ze dne  

22. 6. 2020, které se vyjadřovalo k otázce opce v nebytovém prostoru Kolkovna 1, vyplynulo, 

že i opakovaná prodlení s úhradou splátek nájemného v řádu dnů představují takové porušení 

nájemní smlouvy, v důsledku něhož nájemce právo opce ztrácí 

7) konstatuje, že i z právního posudku Mgr. Václava Jindry, advokáta, který byl vypracován 

pro účely posouzení práva opce dle bodu 1, vyplývá, že obecně lze za jednoznačné porušení 

nájemní smlouvy považovat prodlení delší než 1 měsíc, s čímž je pak v určitém rozporu závěr 

tohoto znaleckého posudku, že „pokud objednatel akceptuje případné důvody pro prodlení  

v období 05/2020, lze se přiklonit k názoru, že nárok na opci byl zachován“ 

8) konstatuje, že nájemce dle bodu 1 nemá právo na automatické prodloužení nájemní 

smlouvy č. N - 96/191 k jednotce č. 129/101 v Pařížské 24 

9) ukládá vyzvat nájemce dle bodu 1 k vyklizení předmětného nebytového prostoru  

k 16. 8. 2023 

9.1 Zodpovídá: Rada městské části Praha 1, Termín: 30.06.2023 

10) doporučuje, aby Rada zvážila podání výpovědi nájemní smlouvy č. N - 96/191 k jednotce 

č. 129/101 v Pařížské 24 z důvodů dle bodů 3 a 5 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupila na základě plné moci Mgr. Dagmar Junková, právní 

zástupkyně společnosti Leasing Barock, s.r.o. 
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 Pro navržené usnesení hlasovalo 7 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, 1 se zdržel a 17 nehlasovalo. 

 Usnesení nebylo přijato. 

 
 

16.  Vybírání vedoucích bez výběrových řízení a nesouhlas s nástupem pana Luďka 

Buriana na ÚMČ P1 

Materiál předložili Mgr. Pavel Čižinský a Valerie Clare Talacková, MA, členové ZMČ  

Praha 1. 

Předkladatelé se domnívají, že otevřená výběrová řízení jsou formou výběru zaměstnanců, 

která lépe a v případě orgánů veřejné moci i zásadně transparentněji vybere z potenciálních 

uchazečů ty vhodnější. Systematické neprovádění výběrových řízení na ty pracovní pozice 

Úřadu MČ Praha 1, ohledně kterých to (snad, jakkoli předkladatelé nepovažují za zcela 

jednoznačné) zákon nevyžaduje, nepovažují předkladatelé za zodpovědný způsob správy 

obce. 

Navržené usnesení: (které bylo na základě informace od předkladatelů upraveno, neboť body 

týkající se pana Luďka Buriana již nejsou aktuální, když na Úřadě MČ Praha 1 skončil 

pracovní poměr) 

ZMČ P1  

1) bere na vědomí, že  

dosavadní vedoucí oddělení vnějších vztahů ÚMČ Praha 1, pan Petr Bidlo, rezignoval na tuto 

funkci 

2) konstatuje, že  

na pozici vedoucí oddělení vnějších vztahů ÚMČ Praha 1, která se v souladu s bodem 1 

uvolnila, nebylo vypsáno výběrové řízení 

3) ukládá předložit Zastupitelstvu MČ Praha 1 zprávu o tom, z jakého důvodu nebylo ohledně 

pracovní pozice dle bodu 2 vypsáno výběrové řízení 

5.1 Zodpovídá: Mgr. Terezie Radoměřská, starostka MČ P1, Termín: 13.09.2023 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupil Mgr. Ing. František Dvořák, tajemník ÚMČ Praha 1.   
 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 5 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, 1 byl proti, 5 

se zdrželo a 13 nehlasovalo. 

 Usnesení nebylo přijato. 

 

Mgr. Terezie Radoměřská zahájila procedurální hlasování dle Jednacího řádu  

o pokračování zasedání ZMČ P1 po 22:00 hod = pro hlasovalo 13 členů/členek ZMČ P1,  

4 byli proti, nikdo se nezdržel a 7 nehlasovalo - návrh nebyl přijat. 

 Ing. Vojtěch Ryvola zpochybnil hlasování, bylo zahájeno opakované hlasování = pro 

hlasovalo 19 členů/členek ZMČ P1, 4 byli proti, nikdo se nezdržel a 1 nehlasoval - návrh 

byl přijat. 

 

17.  Vedení MČ Praha 1 se angažuje ve prospěch prodeje lodních lístků na plavby po 

Vltavě 

Materiál předložil Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1. 

Rada MČ Praha 1 svým usnesením č. UR23_0658 ze dne 30.05.2023 s názvem Připomínky  

k návrhu novely nařízení hl. m. Prahy, kterým se vydává tržní řád, dala MČ Praha 1 mimo 

připomínku, že: 
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- „všechna přístaviště jednotliví provozovatelé lodní přepravy platí hl. m. Praha nájemné a z 

tohoto důvodu mají mít nárok na možnost prodeje vstupenek na přilehlém veřejném 

prostranství“ a 

- „doporučuje doplnění § 7 odst. 3, že nařízení hl. m. Prahy, kterým se vydává tržní řád, se 

také nevztahuje na 4m2 nejbližšího veřejného prostranství, ze kterého je přímý vstup do 

přístavu, přístaviště, vývaziště.“ 

Předkladatel se domnívá, že způsob regulace prodeje lodních lístků tržním řádem (tj. hlavním 

městem Prahou), například otázka, zda mezi jednotlivými konkurenty nedochází k nerovným 

podmínkám, je zcela mimo zájmy městské části Praha 1 i občanů městské části Praha 1. 

V zájmu občanů Prahy 1 by zajisté mohlo být omezení tohoto prodeje zaměřeného takřka 

výlučně na turisty tak, aby co nejméně obtěžoval rezidenty. Rozhodně však nemůže být 

zájmem občanů Prahy 1 rozšiřování míst, která jsou pro prodej lodních lístků určena. Dle 

názoru předkladatele se jedná v daném případě o obhajobu zájmů pouze vybraných 

podnikatelů a poukazuje na určité vazby mezi vedením MČ Praha 1 a obchodní společností 

Pražské Benátky s.r.o. 

Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) bere na vědomí  

usnesení Rady MČ Praha 1 ze dne 30.05.2023 č. UR23_0658 Připomínky k návrhu novely 

nařízení hl. m. Prahy, kterým se vydává tržní řád, kterým MČ Praha 1 mimo jiné požaduje 

vyjmout z působnosti nařízení hl. m. Prahy, kterým se vydává tržní řád, 4m2 nejbližšího 

veřejného prostranství, ze kterého je přímý vstup do přístavu, přístaviště 

2) konstatuje, že  

materiál k usnesení dle bodu 1 byl na jednání Rady MČ Praha 1 předložen na poslední chvíli, 

a že požadavek na vyjmutí částí vltavských břehů z tržního řádu nebyl v tomto materiálu nijak 

zdůvodněn 

3) konstatuje, že  

podnikatelem, který může z eventuální změny nařízení hl. m. Prahy, kterým se vydává tržní 

řád, profitovat, je společnost Pražské Benátky s.r.o., jejíž akcí na Karlově mostě se zástupci 

vedení MČ Praha 1 pravidelně účastní 

4) ruší usnesení dle bodu 1 

Diskuse: 

 Procedurální hlasování o udělení slova – čtvrtý příspěvek Mgr. Terezie Radoměřské 

do diskuse = pro hlasovalo 21, členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti, nikdo se 

nezdržel a 3 nehlasovali – její vystoupení bylo schváleno.  

 Mgr. Eva Špačková navrhla hlasovat o ukončení diskuse = pro hlasovalo  

14 členů/členek ZMČ P1, 3 byli proti, 2 se zdrželi a 5 nehlasovalo – návrh byl přijat. 
 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 7 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, 3 se zdrželi a 14 nehlasovalo. 

 Usnesení nebylo přijato. 

 

 

18.  Vyhlášení druhého kola Dotačního programu MČ Praha 1 v oblasti životního 

prostředí pro rok 2023 

Materiál předložil Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1. 

Na jednání Rady MČ Praha 1 dne 30.05.2023 nebyl schválen tisk s názvem Dotační program 

MČ Praha 1 v oblasti životního prostředí pro rok 2023 - II. kolo. Tímto (ne)rozhodnutím, 

podle předkladatele, může být ohroženo dočerpání finančních prostředků určených v rozpočtu 

MČ Praha 1 na dotyčný program pro oblast životního prostředí (celkem bylo v rozpočtu 

alokováno 750 tisíc Kč, zatím bylo vyčerpáno 463.400 Kč, zbývá tedy částka 286.600 Kč), 
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navíc v případě některých dotačních účelů (např. výsadba zeleně) je třeba příslušné 

podporované aktivity provést dříve, než až ke konci roku, kdy by tyto podporované aktivity 

z hlediska vegetačních podmínek již nedávaly smyslu.  

Rada MČ Praha 1 vypsání druhého kola tohoto dotačního programu neschválila, ovšem ho ani 

nezamítla. Pokud Rada MČ P1 s rozhodnutím v této věci otálí, považuje předkladatel za 

vhodné, aby se k této věci vyjádřilo zastupitelstvo a to tak, že Radě MČ Praha 1 vypsání 

druhého kola druhé kolo Dotačního programu MČ Praha 1 v oblasti životního prostředí pro 

rok 2023 uloží. 

Navržené usnesení: 

ZMČ P1  

1) konstatuje, že  

na jednání Rady MČ Praha 1 dne 30.05.2023 nebyl schválen tisk s názvem Dotační program 

MČ Praha 1 v oblasti životního prostředí pro rok 2023 - II. kolo 

2) ukládá  

Radě vyhlásit druhé kolo Dotačního programu MČ Praha 1 v oblasti životního prostředí pro 

rok 2023 

2.1 Zodpovídá: Rada městské části Praha 1, Termín: 30.06.2023 

Diskuse: 

 Martin Motl předložil pozměňovací návrh usnesení – nový  bod 2) ve znění: 

2) bere na vědomí  

Informaci, že gesční radní již připravila tisk pro vyhlášení 2. kola Dotačního programu MČ 

Praha 1 v oblasti životního prostředí pro rok 2023, který bude předložen na schůzi Rady MČ 

Praha 1 dne 27.06.2023 = Předkladatel Mgr. Pavel Čižinský se pozměňovacím návrhem 

ztotožnil. 
 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 18 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, nikdo se nezdržel a 6 nehlasovalo. 

 V 23:14 hod. bylo přijato usnesení č. UZ23_0092. 

 
 

 

 

 

8 .  z a s e d á n í  Z a s t u p i t e l s t v a  m ě s t s k é  č á s t i  P r a h a  1  

b y l o  u k o n č e n o  v  2 3 : 1 5  h o d .    

p a n í  s t a r o s t k o u  M g r .  T e r e z i í  R a d o m ě ř s k o u  

 

 

 

 

 

 

 

 

Příloha zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Slib členky zastupitelstva s podpisem 
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Ověřovatelé dnešního zápisu: 

 

 

 

 

 

 

 

 

…………………………                                                 …………………………….. 

      Richard Bureš                                                                Mgr. Barbora Kosíková    

   člen ZMČ Praha 1                                                          členka ZMČ Praha 1 

                      

 

 

 

 

 

 

……………………………….. 

                            Mgr. Terezie Radoměřská  

                                                        starostka MČ Praha 1  

 

                                                                       

 

 

 

 

 

Zapsala: Růžena Nejedlá, referentka ZMČ P1  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Zápis byl vyhotoven 27.06.2023 a jeho součástí jsou přehled usnesení a stenografický 

záznam, včetně protokolů o výsledku každého hlasování, které jsou uloženy  

v  odboru volených orgánů (OVO), Úřad MČ Praha 1 – Vodičkova 18.      


